
Dz 12.0021.15. 2015    

      

     Protokół Nr 15 

z XV sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia  5 listopada 2015 roku. 

 

XV (Nadzwyczajną) sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim otworzył o godz. 17:30   

Przewodniczący  Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch słowami „Otwieram  XV  

Nadzwyczajną sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim”. Po sprawdzeniu  listy 

obecności  (załącznik Nr 1 do protokołu) i stwierdzeniu wymaganego quorum do podejmowania 

prawomocnych rozstrzygnięć prowadzący przystąpił do ustalenia porządku obrad (doręczony 

radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji) i przedstawił jego treść.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XV (nadzwyczajnej) sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Podjęcie uchwał : 

 

Druk Nr 1 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na rok 2015. 

Druk Nr 2 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie progów zwalniających na ulicy Bieżanowskiej 

w Krakowie. 
4. Zakończenie sesji. 
 

Na wstępie Przewodniczący obradom p. Zbigniew Kożuch wyjaśnił przyczyny zwołania sesji 

nadzwyczajnej przez zarząd i podziękował radnym za liczne przybycie. Następnie przystąpił do 

przedstawienia projektów uchwał. 

 
 

Ad. 4. Podjęcie uchwał : 

 

Druk Nr 1 

Projekt uchwały w  sprawie: w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na rok 2015 przedstawił w imieniu projektodawcy 

Przewodniczący Kożuch. 

- Prowadzący wyjaśnia, że dopiero dzisiaj wyjaśniła się sprawa 33 tys. zł, które pozostały po 

przetargu na budowę oświetlenia. W ubiegłym tygodniu  otrzymaliśmy oświadczenie dysponenta 

środków (ZIKiT) o zwolnieniu  kwoty 33 000  zł zabezpieczonej do przetargu. Zarząd 

Infrastruktury  nie chciał jej zagospodarować  na wykonanie dodatkowych punktów 

oświetleniowych. W dniu dzisiejszym okazało się,  że można te środki zagospodarować na 

dobudowę oświetlenia podpisując aneks do umowy. W związku z tym zapis w paragrafie 1 jest 

bezzasadny.  

--Prowadzący wycofuje zapis w paragrafie 1 o następującej treści: 

 Przenosi się środki finansowe w wysokości 33 000 zł pozostałe po rozstrzygnięciu przetargu 

na zadaniu pn. „Modernizacja oświetlenia na terenie osiedla Bieżanów Nowy, doświetlenie ul. 

Nad Potokiem między drewnianym mostkiem a ul. Ściegiennego” (realizator ZIKiT)  w ramach 

programu C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE REMONTOWE MIEJSKIEJ 

INFRASTRUKTURY DROGOWEJ)  na  zadanie pn.: „remonty dróg i chodników wg wskazań 

dzielnicy” w ramach programu C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE REMONTOWE 

MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ),    realizator ZIKiT. 



 i zastąpuje go następującym: 

„ Przenosi się środki z zadania przyjętego uchwałą  nr V/70/2015 Rady Dzielnicy XII  z dnia 

24.02.2015 r.  w następujący sposób: 

z zadania 

A) PRACE REMONTOWE: GIMNAZJÓW, SZKÓŁ 

PODSTAWOWYCH, PRZEDSZKOLI, ŻŁOBKÓW 
kwota 

Jednostka 

realizująca 

 Koncepcja rozbudowy budynku Przedszkola nr 49 przy ul. 

Bieżanowskiej w Krakowie 

 

20 000  zł ZEO  

na zadania jak poniżej 

A) PRACE REMONTOWE: GIMNAZJÓW, SZKÓŁ 

PODSTAWOWYCH, PRZEDSZKOLI, ŻŁOBKÓW  kwota 
Jednostka 

realizująca 

Szkoła Podstawowa Nr 117- remont sali lekcyjnej 10 000 zł SP 117 

   

oraz 

I) DZIELNICOWY PROGRAM  WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI  MIEJSKICH PLACÓWEK: 

OŚWIATY, KULTURY, SPORTU, POMOCY 

SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

Kwota Jednostka 

realizująca 

Szkoła Podstawowa  nr  41- doposażenie placu zabaw 10 000 zł ZEO 

 

-Przewodniczący Kożuch wyjaśnia, że zrealizowanie Koncepcji rozbudowy budynku 

Przedszkola nr 49 przy ul. Bieżanowskiej w Krakowie jest w tym roku niemożliwe, w związku 

z tym, aby środki nie przepadły przenosi się je na zadania już rozpoczęte. 

 

Wobec braku uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów:14 za, 0 przeciw,1 wstrzymujący się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XV/174/2015  

z dnia  5 listopada 2015 r.  

 

-Prowadzący przechodzi do kolejnego druku 

 Druk Nr 2 

Projekt uchwały w sprawie progów zwalniających na ulicy Bieżanowskiej w Krakowie 

przedstawia Z. Kożuch.. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. P. Wojciechowski, p. M. Stawarz, p. E. 

Matykiewicz, p. Z. Kożuch, p. M. Szymański, T. Guzik, B. Leśniak 

-p. M. Szymański zaproponował , aby wystąpić do projektanta o zorganizowanie spotkania w 

sprawie progów, do MPK w sprawie opinii zasadności montażu tak dużej ilości progów na 

Bieżanowskiej jak również do Policji. 

-Prowadzący obrady zgłasza autopoprawkę do paragrafu 1 oraz zmienia uzasadnienie: 

Wnioskuje się do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie  o 

przedstawienie nowej organizacji ruchu ( ilość progów zwalniających) na ulicy Bieżanowskiej 

w Krakowie. 

Uzasadnienie: 

 Liczne protesty użytkowników drogi, w tym mieszkańców wymagają wnikliwej analizy 

obecnej sytuacji na ul. Bieżanowskiej. 



 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z wprowadzoną 

poprawką pod głosowanie, który Rada przyjęła stosunkiem głosów:15 za, 0 przeciw,0 

wstrzymujących  się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XV/175/2015  

z dnia  5 listopada 2015 r.  

 
4. Zakończenie sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Prowadzący zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady 

XV (Nadzwyczajnej) sesji Rady Dzielnicy XII w dniu 5 listopada  2015 r. o godz. 19:00. 

 

Protokołowała:                                                                     Prowadzący obrady: 

Małgorzata Synowiec                    Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 

 

 

              Zbigniew Kożuch 

 


